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Beste Hugo, Martin en Paul,

Volgende week wordt de Voorjaarsnota in de MR besproken om vervolgens te worden verzonden naar de Kamer. In

de Voorjaarsnota zijn de door VWS coronagerelateerde uitgaven nog niet verwerkt (m.u.v. van onze minimale

reservering van 15 min uit de beleidsbrief/bvm). VWS heeft tot op heden de Kamer nog geen overzicht gegeven

van de uitgaven die samenhangen met de coronacrisis, terwijl andere departementen zoals SZW een incidentele

suppletoire hebben gemaakt. Om de Kamer goed te informeren is ons voorstel om de reeds bekende

coronagerelateerde uitgaven op te nemen in de Voorjaarsnota en onze eigen suppletoire begroting. Hierover

hebben wij reeds contact gehad met ambtelijk Financién.

Ons voorstel is om alle uitgaven (bruto circa 1,1 mld netto 0,8 mld.) op de VWS-begroting te verwerken. Op basis

van de reeds gedane uitgaven hebben we een raming opgesteld voor de coronagerelateerde uitgaven tot 1 juni
2020; dit vooral om zoveel mogelijk recht te doen aan het budgetrecht (voorafgaand toestemming vragen).
Gegeven de onzekerheid leek het ons niet zinvol om voor een langere periode een raming te maken, die kan

namelijk de suggestie wekken dat VWS inzicht heeft in hoelang de crisis c.q. bepaalde maatregelen gaan duren. Er

kan op een later moment nogmaals een bijstelling volgen, dit betreft een voorlopige raming. In de stukken aan de

Tweede Kamer wordt opgenomen dat er sprake is van grote onzekerheid en dat we de komende maanden telkens

bezien hoe we kunnen blijven voldoen aan het informatie- en budgetrecht van de Kamer. Er is bijvoorbeeld in deze

ramingen nog geen rekening gehouden met de ontwikkeling van de corona-app of eventuele compensatie c.g.

bonus voor zorgmedewerkers.

Op dit moment hebben we onvoldoende informatie om de ramingen onder het Uitgavenplafond zorg c.q. Wiz en

Zvw, alsook de uitgaven voor Jeugd/Wmo n.a.v. het BVM opnieuw bij te stellen.

De afgelopen week hebben wij met ambtelijk Financién de huidige inzichten en ramingen gedeeld. Ambtelijk
Financién heeft de uitgaven en ramingen langs de lat gelegd van ‘noodmaatregelen ter bestrijding van het COVID-

19 virus’ om van generale compensatie te kunnen spreken. Wij hebben met elkaar overeenstemming bereikt over
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generale of specifieke dekking (specifieke dekking vanuit de bij BVM gereserveerde € 15 min.). In de bijlage vindt u

de uitkomst van dit overleg.

Er zijn naar aanleiding van deze plaat nog 3 punten die we onder uw aandacht willen brengen:

Tijdelijk buiten werking stellen van het abonnementstarief Wmo; € 9 min. per maand om in den brede te besluiten

om alle Wmo-cliénten, excl. cliénten met de voorziening beschermd wonen en opvang, in elk geval voor de

maanden maart en april vrij te stellen van een eigen bijdrage omdat mogelijk sommige cliénten nu niet de juiste
zorg en ondersteuning ontvangen. Voorstel FEZ: nu niet verwerken bij voorjaarsnota en eerste suppletoire, maar

bezien of gemeenten inderdaad tot deze maatregel overgaan en cok bij VWS specifiek dekking vragen. Deze

maatregel is daarom nu niet opgenomen in het beeld zoals overeengekomen met ambtelijk Fin. NB financién zal

deze post zeker niet voor generale compensatie in aanmerking laten komen.
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Bijdrage aan stichting ZWIC; met € 10 min. voor het fonds krijgen zorgprofessionals die te maken hebben gekregen
met COVID-19 en aan de gevolgen zijn overleden of dusdanige schade hebben overgehouden dat

arbeidsongeschiktheid is ontstaan zelf of hun naasten een bijdrage als verzachting. Ambtelijk Fin vindt het idee

schappelijk, maar is wel beducht voor de precedentwerking om een algemene bonus te verstrekken aan alle

zorgverleners die (volledig) generaal gecompenseerd zal worden. Voorstel FEZ om voor ZWIC de € 15 min. die is

gereserveerd voor corona bij BVM als dekking in te zetten is akkoord, zoals ook in de bijlage is verwerkt.

Waarborgfonds Sport; reeds voorgelegd in een nota aan MMZS om sportverenigingen de mogelijkheid te geven om

een lening af te sluiten zodat ze niet omvallen. Ambtelijk Fin wil hiervoor niet generaal compenseren, deze kan door

VWS specifiek worden gedekt vanuit de BOSA (€ 10,5 min.). Ambtelijk Fin hecht er ook aan dat alle specifieke
sectorale steunmaatregelen door de MR (of 5-hoek) worden geaccordeerd. Bij de MR-behandeling van de

voorjaarsnota (zie hieronder ook proces) zal dit punt dus nog even aan de orde moeten worden gesteld door VWS.

Ambtelijk financién heeft daarnaast enkele voorwaarden geformuleerd zoals ‘mochten maatregelen anders

uitvallen, deze terugvloeien naar het generale beeld’. Die zijn ons inziens ook akkoord. Komt neer op gebruikelijke
toepassing regels budgetdiscipline.

Graag ontvangen we jullie akkoord op ons voorstel (maandag 20 april).

Vervolgproces:

na uw akkoord wordt e.e.a. budgettair verwerkt uiterlijk dinsdag 21 april t.b.v. de Voorjaarsnota en de eerste

suppletoire begroting van VWS;

dinsdag 21 april ontvangt u de eerste suppletoire begroting ter afstemming (deze moet uiterlijk 23 april worden

aangeleverd bij FIN en sluit aan bij het BVM en huidige tabel);

vrijdag 24 april bespreking voorjaarsnota in de MR incl. uitgaven Corona. Voorjaarsnota wordt daarna naar de

Kamer verzonden, eerste suppletoire de 29° april.

NB: Ambtelijk Fin heeft aangegeven dat ze besluitvorming rond coronagerelateerde uitgaven normaliter via de 5-

hoek willen laten accorderen en vervolgens in MR presenteren. Dit hebben andere departementen recentelijk ook

moeten doen. Gegeven de korte tijd die er was om tot overeenstemming te komen is echter overeengekomen om

besluitvorming rechtstreeks in te brengen in de MR (en dus geen 5-hoek). Dit zal echter tijdens de behandeling van

de Voorjaarsnota een toelichting van VWS (en MinFin) vragen. Gelet op de omvang en er sprake is van forse

generale dekking is dit geheel begrijpelijk, wij zullen dit volgende week voor u voorbereiden.

Met veel dank sar CKECSN


